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Course Title: Examine the Bible and the Process of Natural Changes Related to History.
Course Content: This course will examine the nature and characteristics of history, how evolution has influenced world history, how to view world history through the revelations of the Bible, how to view world events using the lens of the Bible.
Course Objectives: At the end of the course, students will have a greater understanding of world history in light of the Bible, and will be able to enlighten our family, our friends, and our church congregation about world events leading to the second coming of Christ.
Criteria to Pass: The student must turn in all assignments and must turn in one research paper in lieu of final exam.

Pre-Requisite: The student must have access to the Internet, because all course notes and assignments will be posted in the http://ChristCenterGospel.org on the Internet. I have complete control of contents in this website. The course will be conducted in Mandarin. Lecture notes will be in both English and Chinese.
Week 1: Examine the nature and characteristics of changes in history. Examine the ways that evolution has influenced world history, especially the dating methods.  Assignment 1: Write a summary of lecture notes.

Week 2: Examine the dating methods for old ages of the earth. Assignment 2: Write a summary of lecture notes.
Week 3: Examine the dating methods for young ages of the earth (1). Assignment 3: Write a summary of lecture notes.

Week 4: Examine the dating methods for young ages of the earth (2). Assignment 4: Write a summary of lecture notes.

Week 5:  Examine the size and old ages of the known universe. Assignment 5: Summarize lecture notes.

Week 6:  Examine the young ages of the known universe (1). Assignment 6: Summarize lecture notes.

Week 7:  Examine the young ages of the known universe (2). Assignment 7: Summarize lecture notes.

Week 8: Study the dates of the Bible.  Examine Carbon-14 dating. Assignment 8: Write a summary of lecture notes.
Week 9: Study the time charts of world history. Assignment 9: Summarize lecture notes. 
Week 10: Compare the histories of ancient Egypt, Canaan, Chaldaea, Greece, and China. Assignment 10: Summarize lecture notes.

No final examination will be required. Turn in all assignments and one term paper will constitute the grade of this course. Each assignment will worth 10 points. All assignment reports must be typed either using either English or Chinese.  Each assignment must be at least one page in length. You are required to provide all details in your assignment. Assignments are due in the following week. The term paper will be at least 5 pages in length. It is worth 50 points. The complete score will be 150 points. Provide the topic of term paper for approval before writing. The outline of the term paper is due in Week5.
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课程名称：圣经与大自然演进之关连。 


课程内容：本课程将探讨大自然历史的性质，进化论如何影响了大自然历史的演变，如何看待通过圣经的启示，如何使用圣经的镜头看到世界的历史特点。 


课程目标：在课程结束后，学生将更多地了解在圣经的透视看到世界历史，并能启发我们的家庭，我们的朋友，及我们的教会对基督第二次再来的启示。 

得分标准：学生必须把所有的作业功课，及交一个研究论文代替考试。 
先决条件：学生必须能够访问互联网，因为所有的课程笔记和作业将在互联网上
http://ChristCenterGospel.org公布。我在这个网站的内容有完全控制。课程将进行普通话。讲义会以英文和中文发布。 

第一周：检查演变大自然历史的性质和特点。检查影响历史的演变，尤其是确定年龄的方法。作业1：写一篇讲稿摘要。 
第二周：检查对地球老龄时代测年的方法。作业2：写一篇讲稿摘要。 
第三周：检查对地球年轻的年龄测年方法（1）。作业3：写一篇讲稿摘要。 
第四周：检查对地球年轻的年龄测年方法（2）。作业4：写一篇讲稿摘要。 
第五周：检查已知的宇宙的大小和老龄时代测年的方法。作业5：总结课堂笔记。 
第六周：检查已知的宇宙年轻的年龄（1）。作业6：总结课堂笔记。 
第七周：检查已知的宇宙年轻的年龄（2）。作业7：总结课堂笔记。 
第八周：研究圣经的日期。检查碳-14测年方法。作业8：谱写讲稿摘要。 
第九周：检查世界历史研究的时间图表。作业9：总结课堂笔记。
第10周：比较古老的埃及，迦南，Chaldaea，希腊和中国的历史。作业10：总结课堂笔记。 

没有期末考试。交所有的作业功课，及交一个学期论文将构成本课程的成绩。每次作业得10分。所有的审查报告必须输入或者使用中文或英文。每一份作业必须至少1页的长度。您需要提供你的作业功课的所有细节。作业是在下周到期。期末报告将在至少5页的篇幅。值得50分。所有完整的得分是150分。书面提供论文的题目批准。本学期论文大纲是在Week5到期。 

